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. Summary:

This study aimed to know the organizational structure of the Algerian Television Corporation, and to know
the foundations of television production, and to answer the problem posed: What does the production
directorate of the regional station of Algerian television in Ouargla consist of?, using the case study method
and relying on the observation and interview tools.

The study concluded that the production directorate of Algerian television Boukla has a special staff, most
of the employees in that institution are directors, journalists, technicians...etc.

It also concluded that the production process in Algerian television is very small.

key words:

Monograph, TV production, programme, director, producer

. Résumé:

Cette étude visait a connaitre la structure organisationnelle de la Société de télévision algérienne, et a
connaitre les fondements de la production télévisuelle, et a repondre au probleme posé : En quoi consiste la
direction de production de la station régionale de télévision algérienne a Ouargla ?, a l'aide de la méthode
des études de cas et en s'appuyant sur les outils d'observation et d'entretien.

L'étude a conclu que la direction de production de la télévision algérienne Boubeghla dispose d'un
personnel spécial, la plupart des employés de cette institution sont des réalisateurs, des journalistes, des
techniciens...etc.

Il a également conclu que le processus de production a la télévision algérienne est tres faible.

les mots clés:

Monographie, production TV, programme, réalisateur, producteur
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